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POTRDITEV ZAPISNIKA 12. REDNE SEJE 
OBČINSKEGA SVETA OBČINE GORJE Z DNE  

23. 12. 2020 
 
 
 

Predlog sklepa: 
Občinski svet občine Gorje sprejme zapisnik 12. redne seje občinskega sveta Občine Gorje z dne 
23. 12. 2020.



 

Številka: 032-12/2020-20 
         Datum: 23. 12. 2020  
 

Z A P I S N I K 
 
12. redne seje Občinskega sveta (v nadaljevanju OS) Občine Gorje, ki je bila v sredo, 23. decembra 
2020, ob 17.06 uri, preko aplikacije ZOOM.  
 

Prisotni: Janez Poklukar (SDS),Urban Jan, Jakopič Pavel, Dominik Piber, Primož 
Pretnar, Edvard Torkar, Janez Kolenc, Ivan Ratek, Danijela Mandeljc, Anja 
Bunderla, Zdenka Repe, župan Peter Torkar 

Upravičil: / 
Poročevalci: Aleš Zalar, direktor RTC Zatrnik d.o.o. 

Novinarji: Medijska hiša Dnevnik, Gorenjski glas, RTV Slovenija, urednica časopisa 
Gorjanc 

Občinska uprava  
občine Gorje: 

Primož Tomše Zorč – direktor občinske uprave, Nuša Jesenšek – tajnica OS, 
Martina Hribar Brus, Monika Breznik, Drago Bregant, Barbara Whitfield 

 
Seja je bila posneta na diktafon. 
 
Vodil jo je župan Peter Torkar, ki je uvodoma vse prisotne pozdravil.  
 
Pred ugotavljanem sklepčnosti je župan svetnike seznanil, da se bo seja občinskega sveta, zaradi 
zagotavljanja javnosti, slikovno in zvočno snemala s strani Občine Gorje, ki bo uporabnik in 
upravljalec teh posnetkov. Posnetek seje občinskega sveta, ki je namenjen zagotavljanju javnosti 
dela občinskega sveta, bi se neposredno predvajal na Facebook profilu Občine Gorje in bi se po 
končani seji izbrisal. Seja bi se zvočno in slikovno snemala tudi za potrebe izdelave zapisnika seje, 
posnetek pa se bo takoj po izdelanem zapisniku uničil. Ker v Poslovniku občinskega sveta ni 
določb, ki jih v skladu z mnenjem informacijske pooblaščenke občinska uprava potrebuje za 
zakonito snemanje in predvajanje sej občinskega sveta je župan predlagal, da o tem, ali naj se 
izvede zvočno in slikovno snemanje seje z namenom zagotavljanja javnosti seje in izdelave 
zapisnika, glasuje. Na glasovanje je dal naslednja predloga sklepa: 
 

1. Občinski svet Občine Gorje soglaša, da se 12. redna seja občinskega sveta Občine Gorje 
slikovno in zvočno snema s strani Občine Gorje za namen neposrednega predvajanja na FB 
profilu Občine Gorje. 

GLASOVANJE: 
ZA 4 
PROTI 6 

Sklep ni bil sprejet. 
 

Občinski svet Občine Gorje soglaša, da se 12. redna seja občinskega sveta Občine Gorje slikovno 
in zvočno snema s strani Občine Gorje za namen izdelave zapisnika. 

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 



 

V nadaljevanju je podal poročilo o prisotnosti enajstih svetnikov in glede na to ugotovil in potrdil 
sklepčnost.  
 
Gradivo za sejo je bilo objavljeno na spletni strani Občine Gorje in posredovano k vsem točkam 
dnevnega reda. 
 
Za 12. redno sejo se je sestal Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami. 
 
V skladu z 29. členom Poslovnika je za dvanajsto redno sejo Občinskega sveta občine Gorje 
predlagal naslednji dnevni red:  

1) Potrditev zapisnika 11. redne seje Občinskega sveta Občine Gorje z dne 11. 11. 2020 

2) Potrditev zapisnika 4. izredne seje Občinskega sveta Občine Gorje z dne 19. 11. 2020 

3) Odlok o proračunu Občine Gorje za leto 2021, predlog – druga obravnava 

4) Odločitev o izkazanem javnem interesu iz 2. člena Zakona o žičniških napravah za prevoz oseb 
za načrtovane vlečnice Hotunjski vrh, Plana 1, Plana 2 in Zatrnik 

5) Seznanitev s poročilom iz delavnice o prometni ureditvi Pokljuke 

6) Kadrovske zadeve: 
a) potrditev skupne liste kandidatov v Razvojni svet gorenjske regije za obdobje 2021 – 2027 

7) Premoženjsko pravne zadeve: 
a) sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na zemljiščih s parc. št. 903/4, 903/6, 903/7, 903/8 vse 
k.o. 2644 Višelnica II 

8) Informacije župana 

9) Pobude in vprašanja 

 
Ker ni bilo drugih predlogov za umik ali razširitev dnevnega reda, je župan dal na glasovanje 
predlagan dnevni red.  
GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI 1 

Dnevni red je bil sprejet.  
 
Župan je na glasovanje dal predlog razširitve dnevnega reda. 
GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI 0 

Razširitev dnevnega reda je bila sprejeta.  
 

TOČKA 1: POTRDITEV ZAPISNIKA 11. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE GORJE Z 
DNE 11. 11. 2020 
 
Pripombe na zapisnik je podala svetnica Bunderla.  
 
Ker ni bilo drugih pripomb na zapisnik, je župan dal na glasovanje naslednji sklep: 

1. Občinski svet Občine Gorje sprejme zapisnik 11. redne seje Občinskega sveta Občine Gorje, 
z dne 11. 11. 2020. 

 
 
 



 

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI 0 

Zapisnik je bil sprejet.  

 
TOČKA 2: POTRDITEV ZAPISNIKA 4. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE GORJE Z 
DNE 19. 11. 2020 
 
Ker ni bilo pripomb na zapisnik, je župan dal na glasovanje naslednji sklep: 

1. Občinski svet Občine Gorje sprejme zapisnik 4. izredne seje Občinskega sveta Občine Gorje, 
z dne 19. 11. 2020. 

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI 0 

Zapisnik je bil sprejet.  
 

TOČKA 3: ODLOK O PRORAČUNU OBČINE GORJE ZA LETO 2021, predlog – druga 
obravnava 
 
Obrazložitev predloga Odloka o proračunu je podala Monika Breznik, višja svetovalka za javne 
finance, gospodarske in družbene dejavnosti. 
 
Župan je ugotovil, da amandmaji v predpisanem času niso bili vloženi, zato je na podlagi določila 
83. člena Poslovnika ugotovil, da je proračun usklajen in o njem občinski svet glasuje v celoti.  
V drugem branju v skladu s Poslovnikom razprava ni predvidena, zato je na glasovanje dal 
naslednje predloge sklepov: 

1. Občinski svet Občine Gorje sprejme Odlok o proračunu Občine Gorje za leto 2021. 
2. Občinski svet Občine Gorje sprejme Letni načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine 
Gorje za leto 2021. 
3. Občinski svet Občine Gorje sprejme Letni stanovanjski program Občine Gorje za leto 2021. 
4. Občinski svet Občine Gorje sprejme Letni izvedbeni načrt financiranja kulture v Občini Gorje 
v letu 2021. 
5. Občinski svet Občine Gorje sprejme Letni program športa Občine Gorje za leto 2021. 
6. Občinski svet Občine Gorje sprejme Letni načrt porabe turistične takse v Občini Gorje v letu 
2021. 
7. Občinski svet Občine Gorje sprejme Izvedbeni program vzdrževanja občinskih cest in drugih 
prometnih površin v občini Gorje za leto 2021. 

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet.  
 

TOČKA 4: ODLOČITEV O IZKAZANEM JAVNEM INTERESU IZ 2. ČLENA ZAKONA O 
ŽIČNIŠKIH NAPRAVAH ZA PREVOZ OSEB ZA NAČRTOVANE VLEČNICE HOTUNJSKI VRH, 
PLANA 1, PLANA 2 IN ZATRNIK 
 
Pri tej točki so bili prisotni novinarji medijskih hiš RTV Slovenije, Gorenjskega glasa, Dnevnika in 
urednica časopisa Gorjanc.  



 

Župan je pojasnil, da je bila ta točka obravnava na 11. redni seji občinskega sveta Občine Gorje, 
na kateri je bil sprejet sklep, da se zaradi pridobitve dodatne pisne dokumentacije in dokazil 
odločanja o izkazanem javnem interesu za načrtovanje vlečnice Plana 1, Plana 2, Zatrnik in 
Hotunjski vrh prestavi na naslednjo sejo občinskega sveta.  
1. 12. 2020 je občinska uprava posredovala svetnikom odgovore RTC Zatrnika. V torek 22. 12. 
2020 so od pooblaščenca RTC Zatrnik prejeli še dodatno gradivo, ki ga je občinska uprava takoj 
posredovala svetnikom. Na dan seje pa so svetniki dobili še dodatno gradivo od pooblaščenca 
RTC Zatrnik, dopis TD Gorje in odgovor na pisanje Turističnega društva Gorje. Župa je dal možnost 
Alešu Zalarju, da dodatno pojasni točko. 
 
V razpravi, ki je sledila, so z vprašanji sodelovali svetnica Bunderla in Mandeljc, svetniki Kolenc, 
Piber in Jakopič. Na njihova vprašanja je odgovarjal Aleš Zalar.  
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje naslednji predloga sklepa:  

1. Za načrtovane vlečnice Hotunjski vrh, Plana 1, Plana 2, Zatrnik je izkazan javni interes iz 2. 
člena Zakona o žičniških napravah za prevoz oseb (Uradni list RS, št. 126/03, 56/13 in 33/14).  

GLASOVANJE: 
ZA 4 
PROTI 7 

Sklep ni bil sprejet. 
 

TOČKA 5: SEZNANITEV S POROČILOM IZ DELAVNICE O PROMETNI UREDITVI POKLJUKE 
 
Uvodno obrazložitev je podala Brigita Oblak, strokovna sodelavka na Zavodu za gozdove 
Slovenije. Tomaž Kralj se zaradi tehničnih težav ni uspel vključiti na sejo.  
 
V razpravi so sodelovali svetniki Piber, Jakopič in Pretnar. Na vprašanja je odgovarjala Brigita 
Oblak. 
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:  

1. Občinski svet Občine Gorje sprejeme Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne občinske 
gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v občini Gorje.  

GLASOVANJE: 
ZA 11 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

TOČKA KADROVSKE ZADEVE:  
A) POTRDITEV SKUPNE LISTE KANDIDATOV V RAZVOJNI SVET GORENJSKE REGIJE ZA 
OBDOBJE 2021 – 2027 
 
Uvodno obrazložitev je podal župan Peter Torkar.  
 
Ker ni bilo razprave je župan dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:  

1. Občinski svet Občine Gorje potrjuje oblikovano Skupno listo kandidatov za Razvojni svet 
gorenjske regije 2021-2027. 

 
 



 

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 

 
TOČKA 7: PREMOŽENJSKO PRAVNE ZADEVE:  
A) SKLEP O UKINITVI STATUSA JAVNEGA DOBRA NA ZEMLJIŠČIH S PARC. ŠT. 903/4, 
903/6, 903/7, 903/8 VSE K.O. 2644 VIŠELNICA II  
 
A) Sklep o ukinitvi statusa javnega dobrega na zemljišču s parcelno številko 720/2 k. o. 2187 
Zgornje Gorje 
 
Uvodno obrazložitev je podala Barbara Whitfield, višja svetovalka za premoženjsko pravne in 
splošne zadeve.  
 
To točko je obravnaval Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami. 
Predsednica Zdenka Repe je podala kratko obrazložitev in občinskemu svetu predlagala, da 
sprejme sklep.  
 
Ker ni bilo razprave, je župan dal na glasovanje predlog sklepa:  

Občinski svet Občine Gorje sprejme sklep, da se na zemljiščih s parc. št. 903/4, 903/6, 903/7, 
903/8, vse k.o. 2644 Višelnica II ukine status grajenega javnega dobra ter se prenese lastninska 
pravica na Republiko Slovenijo.

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

TOČKA 8: INFORMACIJE ŽUPANA 
 
Župan je vsem voščil zadovoljno novo leto in se zahvalil svetnicam in svetnikom za sodelovanje. 
 

TOČKA 9: POBUDE IN VPRAŠANJA 
 

10. REDNA SEJA 
 

VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Anja Bunderla 
1. prosila je, da direktor OU odgovori, ali je bila izvedena ničnost pogodbe, ki je bila sklenjena z 
družinskim članom svetnika Jakopiča? 
2. ker ni bilo odgovora, ponovno sprašuje, na kateri seji bo predstavljen rezultat strategije oskrbe 
s pitno vodo?  
3. OPPN Vršce; če prav razume, stališče občine je, da se OPPN Vršce nadaljuje, kljub temu, da je 
bilo toliko predlogov proti. Kdaj bo zadeva stekla naprej? 
 

ODGOVOR – direktor OU, župan 
1. z zadevo še ni bil seznanjen. Svetnici je predlagal, naj poda pisno vprašanje.  
2. odgovor je bil podan z gradivom za 10. redno sejo. Predstavljeno bo na eni izmed naslednjih 
rednih sej.  



 

3. v veljavnem odloku občinskega prostorskega načrta je območje Vintgar opredeljeno za 
podrobno prostorsko planiranje. To pomeni, da bo podrobno prostorsko planiranje na tem 
območju potrebno. Ne ve povedati, kdaj se bo postopek nadaljeval.  
 

VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Pavel Jakopič 
Delno je zadovoljen z odgovorom.  
 

11. REDNA SEJA 
 

VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Anja Bunderla 
1. na 11. redni seji je vprašala, zakaj se cene zemljišč iz seje v sejo dvigujejo. Občinska uprava jo 
je vprašala, za katera zemljišča gre to. To je zemljišče s parc. št. 317/3 k.o. Podhom. Ravno tako 
jo zanima, zakaj se je povečala kvadratura tega zemljišča? 
2. ni še dobila obvestila ali je občinsko zemljišče na Zatrniku prodano in če, kateremu ponudniku? 
3. ponovno je apelirala, da občina določi travnike, na katerih bi pustila rasti in cveteti rože. 
Direktorja OU je prosila za sestanek na to temo.  
 

ODGOVOR - župan 
1. Odgovor bo podan pisno.  
2. postopek prodaje še ni zaključen. Ponudba visi na oglasni deski pristojne upravne enote.  
3. kmetje dobijo subvencije, zato da travnike kosijo, ko odcveti. Že kar nekaj let se za Osnovno 
šolo Gorje, brežina kosi ko rože odcvetijo.  
 

VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Urban Jan 
Z odgovorom je zadovoljen.  
 

VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Primož Pretnar 
Z odgovorom ni ravno zadovoljen. Potrebno bi bilo urediti prioritetno.  
 

VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Ivan Ratek 
Zadovoljen z odgovori.  
 

NOVE POBUDE IN VPRAŠANJA - 12. REDNA SEJA 
 

VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Anja Bunderla 
1. hišne številke na Zatrniku; zanima jo, zakaj so hišne številke do 118 in več. Kako so te hišne 
številke obravnavane?  
 

ODGOVOR - župan 
1. tak predlog hišnih številk je predlagal predsednik vaškega odbora, g. Zalar. Občina temu 
predlogu ni nasprotovala. Vprašanje bo občinska uprava posredovala g. Zalarju.  
 

VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Pavel Jakopič 
1. zahvalil se je svetnici, da ga je prijavila na KPK, zato ker ima sedaj zadeve urejene. Res ni vedel 
določenih stvari, sedaj pa jih.  

 
 



 

Seja se je zaključila ob 19:16 uri.  
 
Po tonskem zapisu: 
Nuša Jesenšek, l.r. 
          Župan Občine Gorje 
          Peter Torkar, l.r.  
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